
Enkel fråga   Kommunfullmäktige 
  2019-12-19 

 
 

 

Enkel fråga till Jan Idehed 
 

Frågan gäller gång-och cykelvägar från Kelvingatan upp till Lidagatan i Brämhult.  

För att komma över hybergsvägen från Gång-och cykelväg till Lidagatan i Brämhult, ska 

skolbarn, äldre och cyklister korsa en väg av tung trafik och bilar. Det finns inget 

övergångsställe, eller alternativt fartdämpande för trafiken. Gång-och cykelvägen ligger nära 

en kurva där bilarna inte ser de som kommer från gång-och cykelvägar. Många gånger får 

invånare springa över vägen. 

 

1. När kommer det att bli en säker övergång för barn, äldre och cyklister? 

2. Vad tänker man att göra? 

3. Varför har man inte vidtagit någon åtgärd, trots många förfrågningar under flera år? 

 

Anna Christensen (M) 
 
 


